

共建中波人工智能产业园战略合作签约仪式
暨国际项目路演大会

Strategic Cooperation Signing Ceremony of Co-construction Sino-Polish AI Industrial Park
and
International Project Roadshow Conference

邀请函
INVITATION LETTER

尊敬的 Go2maps 匈牙利有限公司总经理 Adam Saunders-Janech 先生：

Dear Mr. Adam Saunders-Janech, CEO of Go2maps Hungary Ltd.,

广东物联天下产业园致力于打造国内外先进技术进入中国的窗口、对接中国产业和国际创新资源的桥梁、开展国际技术贸易和促进国际技术转移的服务平台，以推动佛山本土经济发展，实现产业升级。

In order to promote the development of Foshan's local economy and industrial upgrading, WIOT Industrial Park is committed to creating a window for advanced technologies at home and abroad to enter China, a bridge linking Chinese industries and international innovation resources, a service platform for carrying out international technology trade and promoting international technology transfer.

波兰当代中国研究院（Contemporary CHINA Studies Institute）是波兰的一个非政府组织，专注于中波关系发展，尤其是在文化、科学和商业合作等领域。

Contemporary China Studies Institute is a Polish Non-Governmental Organization focused on the Sino-Polish ties development, especially in the fields of culture, science and business cooperation.

为加强孵化器的国际化发展和创新创业的全球链接，更好地推进波兰和中国年轻人才的交流与合作，让两国年轻人才在共同的项目中寻找现实存在的问题并提出切实有效的解决方案。广东物联天下产业园将携手波兰当代中国研究院共建中波人工智能产业园，重点破解阻碍国际创新资源与中国创新对接的障碍，逐步促成海内外互动孵化新局面。

In order to strengthen the global link between the international development and innovation and entrepreneurship of the incubator, better promote exchanges and cooperation between young talents from Poland and China, let the young talents in both countries put forward a practical and effective solutions for the real problems when they work in the common projects. WIOT Industrial Park cooperate with Polish Contemporary China Studies Institute in constructing Sino-Polish AI Industrial Park, with the emphasis on solving the obstacles that hinder the integration of international innovation resources with Chinese Innovations, gradually foster a new situation of interaction incubation at home and abroad.

借此机会，广东物联天下产业园将邀请部分意向入园的国际项目进行项目路演，以及知名的投资机构以及高匹配度的本地企业代表参会，为国际合作搭建一个高效的国际交流平台，帮助国际技术走进来，本地企业走出去。

Take this opportunity, WIOT Industrial Park will invite parts of international projects

which are willing to enter WIOT Industrial Park to present their project in the roadshow. Meanwhile, well-know investment organizations and highly matched local enterprises will take part in the conference, so as to construct an efficient international exchange platform for international cooperation and help international technologies enter China and Chinese enterprises go out of China.

谨此奉邀！

Sincerely yours,

广东物联天下产业园有限公司
Guangdong WIOT Industrial Park Co., Ltd.

二〇一八年六月二十八日

June 28th, 2018

活动时间: 2018 年 6 月 28 日 (周四) 9:00-12:00

Time: June 28th 2018 (Thursday), 09:00 a.m. - 12:00 a.m.

活动地点: 广东省佛山市顺德区乐从河滨南路 3 号, 佛山罗浮宫索菲特酒店

Address: Foshan Sofitel Hotel of Louvre Group, No. 3, South of Hebin Road, Lecong Town, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province, China

活动议程:

Agenda:

- | | |
|--------------|---|
| 9:00-9:30 | 活动签到
Registration |
| 9:30-9:35 | 广东省科技厅领导致辞
Speech from leader of Guangdong Provincial Science and Technology Department |
| 9:35-9:40 | 波兰驻广州总领事馆致辞 (待定)
Speech from Consulate General of the Republic of Poland in Guangzhou (to be confirmed) |
| 9:40-9:45 | 顺德区领导讲话
Speech from leader of Shunde District |
| 9:45-9:50 | 波兰当代中国研究院致辞
Speech from Polish Contemporary China Studies Institute |
| 9:50-09:55 | 共建中波人工智能产业园战略合作协议签约仪式
Strategic Cooperation Signing Ceremony of Co-construction Sino-Polish AI Industrial Park |
| 09:55-10: 00 | 英国 GMS 汽车服务型项目入驻签约仪式
Incubation Signing Ceremony of UK GMS Car Services Project |
| 10:00-10:15 | 茶歇
Tea Break |
| 10:15-11:30 | 国际项目路演
International Projects Roadshow |
| 11:30-12:00 | 自由交流
Networking |
| 12:00 | 活动结束
End of the Conference |

指导单位 Guiding Units: 波兰驻广州总领事馆 (待定)
Consulate General of the Republic of Poland in Guangzhou (to be confirmed)
广东省科学技术厅
Department of Science and Technology of Guangdong Province
广东省科技企业孵化器协会
Guangdong Technology Business Incubator Association

主办单位 Hosts: 广东物联天下产业园有限公司
Guangdong WIOT Industrial Park Co., Ltd.
广东创智谷投资发展有限公司
Guangdong Next City Investment and Development Co., Ltd.

支持单位 Sponsors:

波兰当代中国研究院
Contemporary China Studies Institute
佛山市顺德区经济和科技促进局、
Shunde District Economic and Technology Promotion Bureau
佛山市顺德区投资服务局、
Shunde District Investment Service Bureau
乐从镇人民政府
Lecong Government

投资机构 Investment Organizations:

广东中科招商
China Science & Merchants Capital Management
创业黑马广州创润信息科技有限公司
Dark Horse Guangdong Chuangrun Information Technology Co.,
Ltd.
广州零壹沃土互联网金融信息服务有限公司
Guangdong Zero to One Internet Financial Information Service
Co., Ltd.
深圳前海红森投资有限公司
Shenzhen HONOUSEN Venture Capital Investment Co. Ltd.
海朋资本
Happen Capital Co., Ltd.
德来资本
DeLai Capital Co., Ltd.
曼巴资本
ManBa Capital Co., Ltd.
岭南创业投资俱乐部
Linnan Entrepreneurship Investment Club
广东东方雨润投资控股有限公司
Guangdong East Yurun Investment Holding Co., Ltd.
佛山市产业金融引导基金有限公司
Foshan Industry Financial Guide Co., Ltd.
广州岭易股权投资管理有限公司
Guangzhou Entrepreneur Investment and Management Co., Ltd.
.....